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Referat fra bestyrelsesmødet den 11.11.2013 

 

 
 

 

 

 

 

Til stede, fraværende og referat 

Til stede var Finn, Helge, Knud og Jan. 

Fraværende var Mette, Marie, Birthe og Preben. 

Jan blev referent. 

 

Godkendelse af referat 

Referatet fra sidste møde blev godkendt. 

 
Emner til denne dagsorden 

Der var ikke flere emner. 

  

Økonomi og antal af medlemmer 

Knud oplyste, at der nu er 205 medlemmer. Det seneste banko gav et 

overskud på omkring 2.500 kr. 

 

Valgmøde 

Der var enighed om, at vi efter Kommunevalget kontakter de 

Byrådsmedlemmer som deltog i Valgmødet, for at "huske" dem på deres 

valgløfter. 

 
Årsmøde 

Knud oplyste, at nogle uddelte papir-indkaldelser ikke var af god kvalitet, så 

der kan forventes kritik for dette på Årsmødet. 

 

På valg til selve bestyrelsen er Mette, Birthe og Knud. Samt det medlem, som 

ikke blev valgt på sidste Årsmøde. 

Suppleanterne er på valg; og det er Marie, Lasse og Helge. 

 

Efterårsbanko 

Det var et meget velbesøgt banko, som gav et overskud på omkring 2.500 kr. 

Der manglede sponser gave fra "Frelsens", da det er hovedkontoret der giver 

gaver, ikke den lokale forretning. 

Der er kommet en ny sponser; "Skrubby". 
 

Formidling 

Der var intet nyt. Punktet blev udsat til næste møde. 
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Skolens vedligeholdelse 

Punktet blev udsat til næste møde. 

 

Lokalereservation 2014 

Der var enighed om, at reservationerne foretages når møderækken er blevet 

besluttet af den nye bestyrelse, efter valget.  

 

Byggegrundssag 
Finn orienterede om, at beboerforeningen har sendt et brev til Køge Kommune, 

samt til den som ønsker at bygge, hvor det bekræftes, at beboerforening 

ønsker at der bygges på "Trekanten". 

 

Evt. 

Finn holder ferie i perioden 13. til 18. november 2013, begge dage incl. 


